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Fratokot Nr 23 lü4

z pasiedzenia Kamisji Rewízyjnej

odbyfeg* w dniw 18 lutego 2úCI4 rsku

Posiedzeni* komisji r*zpeczg*o sig o godz. 1200. Uczestniczyli w nir-n. Raejni

iw skfadrie wg listy stanewiqcej zafqcznik do niniejszegs protokotui, Blrrmistr¡

Leszek Kapcia, Z-ca Burn:istrza: J. Wcániak anz praeownik Wyde. Ralni*twa

i G*spodarki Gruntamr: W Abramowicz.

Kr-rm isja r*zp*e;:Ela pa*iedz*n ie wg n astqp ujqeego porz4d k u r,¡b rad

1. Anaiiza prajektu budzetr¡ miasia i gminy na ?0ü4 rax

2. Sprawv rs2ne.

Przewodniczqcy komisji* Pawe{ Smorqg rozpoczql posredzenie karnisji od

przywitania wszystkich, a nastqpnie przeszedl cio cmawiania na.¡wazntelszej

Kwestii dzisiejszega spotkania kcrnisji, a mianowicie analizy projektu budzetu.

P- ,WqdflgAáüU. Glownyrn tematem naszegCI dzisíejszego spotkania .¡esi analiza

budzetu na ?ü04 r.

W zwiqzku z tynr kazdy i"adny nra jakieá uwagi co do tego projektu, dlatego prosilbyr¡

o r*h przedstawienie

P, $-AG_ij_E!!. Zanim przejdq do uwag dotyczqcych projektu budzeti.¡, to chcialbyrn

zapy'tac P. Przewadniczqcegc, dlaczego nas nie poinformowal e piámie dotyczacyrr-r

wcdy, a ktére zostalo przekazane Fanu? Kto zakazai przeclstawianie tega pisrna-,,

üotyezyi* ono tego, ie ZWiK bezpodstawnie wprowadzit ceng wodV i ácieków

@ N i e p r z y p c ¡ n r i n a m s c b i e , a b y m t a k i e p i s n n o a t r z y m a t ' J e g i i b ' u i c

takowe, ia postaram siq je odnale2é i przedstawió na rrastppnej Komisji.

E**F_AiA¡ghi Erugq sprawq, którq chciatbym w'y'jaánié, jest brzmienie umo'rry

ciepiownictwa. ehodzi mr ei umowe Urzgdu Miejskiego z firmq Dalkia -Ternrika. üzy

firma ta placi poeiatek oci nieruchomosci dla naszego Urzpdu?

P*F,ryegp_d¡lg¿Aggi Czy pozostali czlonkowie Komisji chcieliby, abym to wyjaÉnit?

ezlonkowie Komisji zgodzil i sie na wyjaénienie tej kwestii, wobec euegü

P . P rc ewf-'d n i e¿ac'-'i zar z"qd zii gtos owa n i e .



za - 5 glosów

przeciw - 0

wstrzymato siq - 0

Wniosek zostal przeglosowany.

P. Przewodniczqcy zobowiqzal Biuro Rady do odnalezienia przedmiotowej umowy.

P. ChaNupka zapytal P. Przewodnicz4cego o plan modernizacji i rozwoju ZW|K.

Do dnia dzisiejszego nie mamy planu. Obawiam siq, czy mo2emy przystqpió do

analizy budZetu nie majqc takiego planu.

P. Przewodniczacy: Zostalem poinformowany przez P. Przewodniczqcq Rady

Miejskiej, 2e P. Lato uchwalq z takim planem chcial wprowadzió na najbli2szqsesjg.

Najlepiej tg kwestig wyjaénitaby nam P. Przewodniczqca.

P. Baranski zwrócif uwage na zbyt wysoki deficyt w budzecie na 2004 r., a tak2e na

zbyi du2qliczbg pracowników w Urzqdzie w porównaniu z minionymi latami.

Na posiedzenie Komisji przybyl P. Z-ca Burmistrza - P. Janusz Wo2niak, który

odpowiadat na pytania czlonków Komisji dotyczEce umowy cieplownictwa.

P. PrzewodniczEcy: Na wniosek Komisji prosze P. Burmislrza o przedloáenie nam

takiej umowy, ewentualnie o udzielenie nam informacji co do pobierania oplat z tytulu

podatku od firmy Dalkia -Termika.

P. Z-ca Burmistrza zobowiqzal siq, 2e jeszcze na dzisiejszym spotkaniu Komisji

udzieli im takiej informacji.

P. Przewodniczacv: Czy w dochodach budzetu na 2004 r. zmienila sig kwota

35.558.808 zl. ,  czy jest ona nadal aktualna?

P. Z-ca Burmistrza: Nie zmienita siq ta kwota.

P. Przewodniczacv: Czy w tzw. paragrafach zostato coS przeszeregowane kwotowo?

P. Z-ca Burmistrza: Nie.

P. Przewodniczacv: Czy wysokoéó podatku od érodków transportowych sig nie

zmienila?

P. Z-ca Burmistrza: Jeéli nastqpi zmiana z pzyczyn naturalnych, to moZe ta kwota

ulec niewielkim wahaniom.

P. Przewodniczacv zwracajqc siq do Z-cy Burmistrza - J. Wo2niaka, oéwiadczyl,

2e P, Baranski zawnioskowal, aby w wydatkach na administracjg Urzgdu Miejskiego

obnizyó wydatki o 2 mln. zl.

P. Z-ca Burmistrza: Gdzie mamy obnizyó te wydatki?



P. Baranski: W ptacach, gdyz czqéó zadañ Gmina przekazala do Starostwa,

a pracownicy zostali na swoich stanowiskach.

P. Z-ca Burmistrza przedstawit sprawq zatrudnienia pracowników w Urzqdzie

Miejskim w Jgdrzejowie w zwiqzku z przesuniqciami kadrowymi i urlopami

macierzyñskimi.

Komisja przeszla do szczególowego omawiania wydatków budZetu na 2004

r.wedlug dzialów.

Co do dzialu ROLNICTWO lI-OWIECTWO nie bylo zadnych uwag;

do dzialu LESNICTWO - równiez nie,

dzial TRANSPORT I I-ACZNOSÓ -

P. PrzewodniczAcy zapytal Z-cq Burmistrza, czy na remont dróg powiatowych

zawartajest jakaé umowa ze Starostwem?

P. Z-ca Burmistrza: Nie jest zawarta 2adna umowa. P. Burmistrz Kapcia jest na

spotkaniu w powiecie, byó mohe coé bgdzie wiadomo na ten temat.

Konwent Wójtów i Burmistrzów Powiatu Jqdrzejowskiego napisal pismo do Starosty

i zobowiqzal go, aby dal minimum 1: 1.

P. Przewodniczacv: Nie znamy stanowiska powiatu, a ustalamy budzet. Byó moZe

stanie siq tak, 2e my je wyremontujemy, a od wlaéciciela tych dróg dostaniemy mniej.

Jako mieszkaniec Skroniowa i radny, stawiam wniosek:

,,O przydzielenie kwoty 150.000 zN. na drogq powiatowq od drogi krajowej E7 do

rozjazdu z ul. Przemyslow4 w Skroniowie."

Motywujg to tym, 2e ta kwota byla przydzielona w projekcie budzetu powiatu

i znikngla, bo zostala przesuniqta na inny cel.

\N zwiqzku z tym, 2e w czerwcu, lipcu zostanie otwarta EUROUBOJNIA ibardzo

duZo samochodów bgdzie je2dzilo tq drogq.

P. Z-ca Burmistrza poprosit P. Przewodnicz4cego, aby wskazal z jakich érodków

mo?na przeznaczyó pieniEdze na ten cel.

P. Przewodniczqcy wskazat na kwotg umorzonego podatku od nieruchomoéci dla

szpitala w kwocie 280.000 zl. 80.000 zl. zostanie ptzeznaczone na prace

interwencyjne, 200.000 zl. zostanie do dyspozycji dróg powiatowych, wiqc prosze

z tej kwoty skorzystaó.

P. Barar'rski: Na Wilanowie jest wykupiony teren, do którego nie ma dojazdu.

P. Z-ca Burmistrza: W tym roku mamy zrobió dokumentacjg na tq drogq, jeéli nam

wystarczy érodków finansowych, to postaramy sig zrobió tam drogq.



P. Fiutek: Co do dróg powiatowych, mam jeszcze uwagi:

,,Aby nie byN planowany remont drogi powiatowej w Brusie, tylko remont drogi

Mnichów - Brus tj. droga od E7. Jest to ok. 500 m. drogi."

P. Przewodniczacv zakomunikowal, Ze wszelkie zmiany w projekcie budZetu beda

wnioskami Komisji Rewizyjnej.

Zarzqdzil gfosowanie co do wniosku postawionego przez siebie i P. Fiutka:

za - 5 glosów

przeciw - 0

wstrzymalo sig - 0.

Obydwa wnioski zostaly przyjqte.

P. Fiutek: Wnioskujg, aby w rozdziale Drogi Krajowe znalazl siq zapis w projekcie

budZetu: ,,vvykup terenu pod chodnik w Mnichowie". Motywujq to tym, 2e

rozmawialem z dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych iAutostrad

w sprawie budowy chodnika w Mnichowie.

Jeéli my zadeklarujemy wykup terenu, to oni zobowiqZqsiq ten chodnik wykonaÓ.

Chodzi tutaj o kwotg 10.000 zl.

Rozpoczgto dyskusjQ na temat przesuniqcia w projekcie budZetu érodków

finansowych na ten cel.

Komisja zaproponowala podzielenie érodków przeznaczonych na budowq

chodnika na Piaskach z 70.000 zl. na 60.000 zl. z czego 10.000 zl. do przeznaczenia

na w/w cel.

P. Przewodniczacv zarzqdzil glosowanie nad wnioskiem P. Fiutka.

za - 5 glosów

przeciw - 0

wstrzymato siq - 0.

Wniosek zostal przyjgty.

P. Przewodniczqcy zapytal P. Z-cq Burmistrza, czy kwota przeznaczona na drogi

gminne zostala zmieniona?

P. Z-ca Burmistrza: Zmienila siq pozycja remontu drogi Potok Zabrzezienie na kwotq

40.000 zl. zostala przesunigta do dróg powiatowych.

P. Z-ca Burmistrza: Co do remontu dróg gminnych, to s4 to kontynuacje z lat

ubiegtych.

P. Baranski zwraca¡qc siq do P. Burmistrza: Dlaczego nasza Gmina musi budowaÓ

drogq do EUROUBOJNI? Tak duzy zaklad powinien sam o niq zadbaó.



P. Z-ca Burmistrza: Moim zdaniem jest to obowiqzek Gminy, gdyz jest to droga

gminna, a oprócz tego sq tam dzialki prywatne.

P. Przewodniczacv oznajmil, 2e naleZatoby porozmawiaó z przedstawicielami

EUROUBOJNI, czy bedq sklonni zwróció czgSó kosztów.

Komisja wnosi wnioski do P. Burmistrza.

,,Aby P. Burmistrz zwrócil sig do EUROUBOJNI, aby inwestycja budowy drogi

byla przynajmniej w 30 - 50% sfinansowana przez ten zaklad."

P. Przewod n iczacy zarzqdzil glosowan ie :

za - 5 glosów

przeciw - 0

wstrzymato siq - 0.

Komisja wniosek przyjqla jednogloénie.

Wniosek:

,,Aby od Malego Przqslawia w stronq Przqslawia byla droga asfaltowa."

P. Przewod n iczacv zarzqdzil glosowan ie :

za - 5 glosów

przeciw - 0

wstrzymalo sig - 0.

Komisja wn iosek przyjqla jed nogtoén ie.

Wniosek:

,,Na odwodnienie w miejscowoéci Ksiq2e Skroniów i utwardzenie nawierzchni

drogi i wykonanie projektu - kwota 20.000 zl. z $ 15.900 - Utrzymanie zieleni."

P. Przewod n iczacv zarzqdzil glosowan ie :

za - 5 gtosów

przeciw - 0

wstrzymalo sig - 0.

Komisja wn iosek przyjgla jed nogtoén ie.

Wniosek:

,,Oéwietlenie chodnika w Mnichowie w ramach remontu oéwietlenia - S 15.900."

P. Przewod n iczacv zarzqdzil gtosowan ie:

za - 5 gtosów

przeciw - 0

wstrzymalo sig - 0.

Kom isja wn iosek przyjqla jed nogtoSn ie.



Kamis;a popt'csila F. Ab¡'amawtcza - pracownika Wydz. Rolnictwa i Gosprieiarr<i

Gruntami w celu wyjaénienia spraw zrnelioryzowania Gminr/

F.-.Faranslti zwrócii sig z zap/taniem. czy sq jakie* srodki finansowe przeznaczone

na ten cel z budzetu? Bowiem czqáó $kraniowa, Przqslaw, Sudó{ eiqgle

sq podiapiane

.fl-*AbtÉ¡npg_ls,A Co do Sudolu i Przqstawia, zostaje opraeowanv pra.¡*kt

na zmelioryzowanie tych miejseowoÉci.

Kamisja preeszia do dalszegc ornawiania wydatkow budzetoi¡¡ych na Züü4 i".

Radni nie wnieÉli zastrzeh*ú eo eJo kaiejnych dziatów, BCIza rjzialen'r

BEZP TZEÑ$NJVO PUBI-íCZNE I OCHRONA FRZEC¡WPOZAROWA

Na posiedzenie Komisji poproszono P. Burmistrza L" Kapcip.

R*zpoczgia sig dyskusja clotyczqca Ochotniczych Strazy Fozarnyeh, a daktadnie

chcdzilo a zakup nrotopompy, a takze zwigkszenie dotacji dia üSP na remontv

biezqc* dla kazdej jednostki, a w szczególno$ci dla iyeh, które bede- obchodzii,v

;ubi leusze

P. ErmtgUZ zakomunikowaf, ze istnieje mozliwosó dofinansowania w 5A% przez

prezesa WojewÓdzkiego Zwiq:ku OSP. Dofinansowanie to obejmie 1 nrotopCImpe

i4 ubrania dla strazaków.

Dlatega proszq skierowaó z kazdej OSF grupq, któr4 faktycznre trzeba bedzie

oprzyrzgeiewaÓ i ubezpieczyc. Proszq sig zastanowió, jakie s4 ko*zty t.¡trzvmania

kaádejjecJnostki üSF. Sq te bardzo wysokie rachunki.

P--P:¿eWqdüg¿qQy zwrócil siq z zapytaniem do P. Burmistrza, czy odnoánie droq

powiatow¡rch coÉ wiadomo pCI rozmCIwach w Starostwie?

E-Eurrypire f'Ja dzisiejszym spotkaniu nic w tej kwestii nie zostato podjgte.

Nastqpnie rozwingia sle dyskusja na temat budowy drogi dc EURüUBüJI"J|,

a takze oddziaiywania tego zakladu na *rodowisko.

Pc tej dyskusji P. Bui'mistrz wraz z KomisjE przeszedi cio omawianta

iwyjaSniania wniosków, jakie Komisja Rewizyjna postawila na poprzednim

pasiedzeniu.



Na tym zakonczono posiedzenie Komisji Rewizyjnej (byla godz. 16oo).

Nastgpne spotkanie Komisja wyznaczyla na dzien 23 luty 2004 r.

na godz. 12oo.
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